

本資料由 (上市公司) 2428 興勤 公司提供

序號	1	發言日期	113/04/22	發言時間	16:50:56
發言人	洪玉芳	發言人職稱	財務部經理	發言人電話	07-5577660
主旨	公告更正112年3月資金貸與及背書保證資訊揭露明細表部分資訊				
符合條款	第 51 款	事實發生日	113/04/22		
說明	<p>1.事實發生日:113/04/22</p> <p>2.公司名稱:興勤電子工業股份有限公司</p> <p>3.與公司關係(請輸入本公司或子公司):本公司</p> <p>4.相互持股比例:不適用</p> <p>5.發生緣由:公告更正112年3月資金貸與及背書保證資訊揭露明細表部分資訊</p> <p>6.更正資訊項目/報表名稱:資金貸與資訊揭露明細表及背書保證資訊揭露明細表</p> <p>7.更正前金額/內容/頁次:</p> <p>(1)113年3月資金貸與資訊揭露明細表: 本公司資金貸與興勤(越南)電子有限公司累計至本月止最高餘額96,615仟元</p> <p>(2)113年3月背書保證資訊揭露明細表: 背書保證者:興勤電子工業股份有限公司 被背書保證對象:興勤(越南)電子有限公司 關係:3</p> <p>8.更正後金額/內容/頁次:</p> <p>(1)113年3月資金貸與資訊揭露明細表: 本公司資金貸與興勤(越南)電子有限公司累計至本月止最高餘額95,970仟元</p> <p>(2)113年3月背書保證資訊揭露明細表: 背書保證者:興勤電子工業股份有限公司 被背書保證對象:興勤(越南)電子有限公司 關係:2</p> <p>9.因應措施:資料更正後重新上傳至公開資訊觀測站</p> <p>10.其他應敘明事項:無</p>				

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後，由本系統對外公佈，資料如有虛偽不實，均由該公司負責。

## Historical Information

Provided by: THINKING ELECTRONIC INDUSTRIAL CO., LTD

SEQ\_NO 2 Date of announcement 2024/04/22 Time of announcement 16:51:29

Subject Announcement to correct the partial information disclosure details of capital loans and endorsement guarantee information on March 2024.

Date of events 2024/04/22 To which item it meets paragraph 51

Statement

- 1.Date of occurrence of the event:2024/04/22
- 2.Company name:Thinking Electronic Industrial Co., Ltd.
- 3.Relationship with the Company (please enter "the company itself" or "subsidiaries"):the company itself
- 4.Reciprocal shareholding percentage:NA
- 5.Cause of occurrence:Announcement to correct the partial information disclosure details of Fund loans and endorsement guarantee information on March 2024.
- 6.Information items/ statements to be corrected: Fund Loans and Information Disclosure Details and Endorsement Guarantee Information Disclosure Details.
- 7.Amounts/ contents/ number of page to be corrected:  
(1)Fund Loans and Information Disclosure Details on March 2024: Thinking Electronic Industrial Co., Ltd. loan to Thinking(Viet Nam) Electronic Co., Ltd. Maximum outstanding balance as of this month:NT 96,615 thousand.  
(2)Endorsement Guarantee Information Disclosure Details on March 2024: Endorsement Guarantor Company Name:Thinking Electronic Industrial Co., Ltd. Endorsed Guarantee Object:Thinking(Viet Nam) Electronic Co., Ltd. Relationship:3
- 8.Amounts/ contents/ number of page after correction:  
(1)Fund Loans and Information Disclosure Details on March 2024: Thinking Electronic Industrial Co., Ltd. loan to Thinking(Viet Nam) Electronic Co., Ltd. Maximum outstanding balance as of this month:NT 95,970 thousand.  
(2)Endorsement Guarantee Information Disclosure Details on March 2024: Endorsement Guarantor Company Name:Thinking Electronic Industrial Co., Ltd. Endorsed Guarantee Object:Thinking(Viet Nam) Electronic Co., Ltd. Relationship:2
- 9.Countermeasures:Re-upload to M.O.P.S.
- 10.Any other matters that need to be specified:NA